

رؤية ورسالة واهداف كلية التمريض

Vision:

The college aspires to be one of the leading nursing colleges at the national and regional levels in the development of nursing education, scientific research and participation in community services, in accordance with the vision of the University of Warith Al- Anbyiaa.

رؤية الكلية:

تطمح الكلية إلى أن تكون إحدى كليات التمريض الرائدة على المستوى الوطني والإقليمي في تطوير التعليم التمريضي والبحث العلمي والمشاركة في خدمة المجتمع، بما يتوافق مع رؤية جامعة وارث الأنبياء (ع).

Mission:

Building and preparing highly qualified university nursing staff through its accredited academic and training programs for, to be able to develop the nursing profession and provide high-quality services in health institutions.

رسالة الكلية:

بناء وإعداد ملاكات تمريضية جامعية مؤهلة تأهيلاً عالياً من خلال برامجها الأكاديمية والتدريبية المعتمدة، لتكون قادرة على تطوير مهنة التمريض و تقديم خدمات عالية الجودة في المؤسسات الصحية.

College Objectives:

- 1.Enhancing the students' information to raise the health level of society.
- 2.Enabling the students to implement nursing skills and enhance their performance and clinical practices with high-quality health services.
- 3.Improving student ethics and therapeutic communication with the patient.
- 4.Teach the students to conduct scientific research based on the community's health needs and apply it through clinical care quality.

أهداف الكلية:

1. تعزيز معلومات الطلبة لرفع المستوى الصحي للمجتمع.
2. تمكين الطلبة من تطبيق وتنفيذ المهارات التمريضية لتحسين أدائهم وممارساتهم السريرية بخدمات صحية عالية الجودة.
3. تحسين أخلاقيات الطلبة وتواصلهم العلاجي مع المريض.
4. تعليم الطلبة إجراء البحوث العلمية بناءً على احتياجات المجتمع الصحية وتطبيقها من خلال جودة الرعاية السريرية.

College philosophy:

The College of Nursing believes that his graduates will be able to offer a holistic care at preventive, curative, and rehabilitative level to the community, with taking into consideration the community values, beliefs and ethics.

فلسفة الكلية:

تؤمن كلية التمريض أن خريجها سيكونون قادرين على تقديم رعاية شاملة على المستوى الوقائي والعلاجي والتأهيلي للمجتمع، مع الأخذ بعين الاعتبار قيم المجتمع، معتقداته وأخلاقياته.